
Protokół nr XXXII.2020 
z posiedzenia Rady Gminy Błędów 

 
Obrady rozpoczęto 30 września 2020 o godz. 10:00, a zakończono                   

o godz. 12:24 tego samego dnia.  
Posiedzenie odbywało się w Centrum Kultury Lokalnej w Błędowie. 
W posiedzeniu wzięło udział 14 członków (ustawowy skład radny 15 członków). 

Obecni: 

1. Leszek Bobrowski 
2. Robert Borkowski 
3. Dominik Górecki 
4. Piotr Jakubczyk 
5. Andrzej Kępka 
6. Krzysztof Kołacz 
7. Zbigniew Koziński 
8. Wojciech Nowocień 
9. Sebastian Oziemski 
10. Piotr Piekarski 
11. Dariusz Rybak 
12. Marek Rybicki 
13. Leszek Słowiński 
14. Aneta Wróblewska 
15. Zenon Żebrowski 

1. Otwarcie sesji. 

 
Przewodniczący Rady Gminy Piotr Jakubczyk o godzinie 10:00 otworzył Sesję 
wypowiadając formułę „Otwieram Sesję Rady Gminy w Błędowie”. Poinformował,      
że przebieg obrad Rady Gminy Błędów jest utrwalany i transmitowany za pomocą 
urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk, co jest realizacją obowiązku wynikającego      
z art. 20 ust. 1b Ustawy o samorządzie gminnym. Transmisja obrad jest dostępna          
na stronie internetowej urzędu natomiast nagrania z sesji zamieszczone                   
są na stronie internetowej www.bip.bledow.pl. 

Na podstawie listy obecności stwierdził quorum zdolne do podejmowania uchwał. 
Następnie powitał Panie i Panów Radnych Gminy Błędów, Wójta- Mirosława 
Jakubczaka oraz Panią Skarbnik- Barbarę Bińkiewicz na XXXII Sesji Rady Gminy 
Błędów. 

Posiedzenie Rady zostało zwołane na wniosek Wójta. 

 
Przewodniczący Rady Gminy Piotr Jakubczyk wnosi o dodanie do porządku obrad       
w punkcie 2 podpunktu e: uchwała w sprawie zmiany Uchwały Nr XXX.191.2020 
Rady Gminy Błędów z dnia 17 sierpnia 2020 roku w sprawie zmiany Uchwały                    
Nr XXIX.187.2020 Rady Gminy Błędów z dnia 30 lipca 2020 roku w sprawie 
udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Grójeckiemu na zakup specjalistycznego 



sprzętu medycznego dla Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej         
w Nowym Mieście nad Pilicą.  
 

Prośba skierowana do wszystkich zebranych o zabieranie głosu tylko przez mikrofon 
dla uzyskania lepszej jakości nagrania. 

Radny Robert Borkowski wyjaśnia, że zmiana powyższej uchwały wynika z potrzeby 
zakupu sterownika do materaca w kwocie 6 400 zł. Gmina Błędów przekazała 
wcześniej kwotę 10 700 zł na zakup materaca. Bez sterownika materac                  
jest bezużyteczny. Całość zadania wyniesie 17 100 zł. 
 

 
 
Głosowano w sprawie: 
dodanie w punkcie 2 podpunktu e: uchwała w sprawie zmiany Uchwały                          
Nr XXX.191.2020 Rady Gminy Błędów z dnia 17 sierpnia 2020 roku w sprawie 
zmiany Uchwały Nr XXIX.187.2020 Rady Gminy Błędów z dnia 30 lipca 2020 roku       
w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Grójeckiemu na zakup 
specjalistycznego sprzętu medycznego dla Samodzielnego Publicznego Zakładu 
Opieki Zdrowotnej w Nowym Mieście nad Pilicą.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Leszek Bobrowski, Robert Borkowski, Dominik Górecki, Piotr Jakubczyk, Andrzej 
Kępka, Krzysztof Kołacz, Zbigniew Koziński, Sebastian Oziemski, Piotr Piekarski, 
Dariusz Rybak, Marek Rybicki, Leszek Słowiński, Aneta Wróblewska, Zenon 
Żebrowski 
NIEOBECNI (1) 
Wojciech Nowocień 
 
W punkcie 2 podpunkt e został dodany do porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Jakubczyk na swój wniosek wnosi o dodanie         
do porządku obrad  

 w punkcie 2 podpunktu f uchwała w sprawie zmiany składu osobowego 
Komisji Rewizyjnej.  

 w punkcie 2 podpunktu g - uchwała w sprawie wyboru Przewodniczącego 
Komisji Rewizyjnej.  

 w punkcie 2 podpunktu h - uchwała w sprawie zmiany Statutu Gminy Błędów.  

Radny Piotr Piekarski rozdaje zgromadzonym projekty ww uchwał. 



Radny Dominik Górecki: prosi o uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie zmiany 
składu osobowego Komisji Rewizyjnej.  

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Jakubczyk: Stwierdza, że aktualna Komisja 
Rewizyjna dezorganizuje pracę Rady ze względu na brak odpowiedniej liczny 
Radnych. Nadmienia, że będą pracowały osoby takie, które chcą pracować. Należy 
zmienić sytuację w Komisji Rewizyjnej żeby usprawnić jej działanie. 

Radny Dominik Górecki: Sytuacja kiedy Komisja nie odbyła się ze w względu na brak 
quorum była jednorazowa i wynikała z terminu, który ciężko było pogodzić ze 
zbiorami owoców. 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Jakubczyk: Żadne zbiory nie tłumaczą takiej 
sytuacji. Decydując się na rolę Radnego, powinno się być dyspozycyjnym. 

Radny Dariusz Rybak: Gdyby Przewodniczący Komisji Rewizyjnej choć raz 
skontaktował się z Wiceprzewodniczącym  w celu ustalenia daty posiedzenia Komisji 
Rewizyjnej, która byłaby dogodna dla każdego z jej członków, to nie byłoby takiej 
sytuacji, która miała miejsce. Pytanie na czyją inicjatywę jest wniosek  w sprawie 
zmiany składu osobowego Komisji Rewizyjnej. Klubu czy Przewodniczącego? 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Jakubczyk: Jest to mój wniosek. 

Radny Dariusz Rybak: Rozumiem. Wracając do otrzymanego od Pan pisma, nie 
byłoby takiej sytuacji, gdybyśmy wszyscy traktowali się po koleżeńsku a nie z góry, 
ponieważ wszyscy jesteśmy sobie równi. Chyba, że się mylę. 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Jakubczyk: Każdy wniosek do uchwały zostanie 
przegłosowany oddzielnie. 

 
 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
dodanie w punkcie 2 podpunktu f uchwała w sprawie zmiany składu osobowego 
Komisji Rewizyjnej.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Robert Borkowski, Piotr Jakubczyk, Andrzej Kępka, Krzysztof Kołacz, Sebastian 
Oziemski, Piotr Piekarski, Aneta Wróblewska, Zenon Żebrowski 
PRZECIW (3) 
Zbigniew Koziński, Dariusz Rybak, Leszek Słowiński 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Leszek Bobrowski, Dominik Górecki, Marek Rybicki 
NIEOBECNI (1) 
Wojciech Nowocień 



 
W punkcie 2 podpunkt f został dodany do porządku obrad. 
 
 

Głosowano wniosek w sprawie: 
dodanie w punkcie 2 podpunktu g - uchwała w sprawie wyboru Przewodniczącego 
Komisji Rewizyjnej.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Robert Borkowski, Piotr Jakubczyk, Andrzej Kępka, Krzysztof Kołacz, Sebastian 
Oziemski, Piotr Piekarski, Aneta Wróblewska, Zenon Żebrowski 
PRZECIW (4) 
Dominik Górecki, Zbigniew Koziński, Dariusz Rybak, Leszek Słowiński 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Leszek Bobrowski, Marek Rybicki 
NIEOBECNI (1) 
Wojciech Nowocień 
 
W punkcie  2 podpunkt g został dodany do porządku obrad. 
 
 

Głosowano wniosek w sprawie: 
dodanie w punkcie 2 podpunktu h - uchwała w sprawie zmiany Statutu Gminy 
Błędów.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Robert Borkowski, Piotr Jakubczyk, Andrzej Kępka, Krzysztof Kołacz, Sebastian 
Oziemski, Piotr Piekarski, Aneta Wróblewska, Zenon Żebrowski 
PRZECIW (4) 
Dominik Górecki, Zbigniew Koziński, Dariusz Rybak, Leszek Słowiński 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Leszek Bobrowski, Marek Rybicki 
NIEOBECNI (1) 
Wojciech Nowocień 
 
W punkcie 2 podpunkt h został dodany do porządku obrad. 
 

 



 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Jakubczyk: Odczytuje nowy porządek obrad. 

1. Otwarcie sesji. 

2. Podjęcie uchwał w sprawach 

a. uchwała zmieniająca Uchwałę Budżetową na rok 2020, 

b. uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Błędów na lata 2020-2033, 

c. uchwała w sprawie udzielenie pomocy finansowej Powiatowi 
Grójeckiemu na organizację Dożynek Powiatowych, 

d. uchwała w sprawie zmiany Uchwały XXIX.186.2020 Rady Gminy 
Błędów z dnia 30 lipca 2020 roku w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Powiatowi Grójeckiemu na przebudowę dróg powiatowych, 

e. uchwała w sprawie zmiany Uchwały Nr XXX.191.2020 Rady Gminy 
Błędów z dnia 17 sierpnia 2020 roku w sprawie zmiany Uchwały           
Nr XXIX.187.2020 Rady Gminy Błędów z dnia 30 lipca 2020 roku          
w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Grójeckiemu          
na zakup specjalistycznego sprzętu medycznego dla Samodzielnego 
Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Nowym Mieście nad Pilicą, 

f. uchwała w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Rewizyjnej, 

g. uchwała w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, 

h. w sprawie zmiany Statutu Gminy Błędów. 

3. Sprawy różne. 
 
 
Ad. 2. Podjęcie uchwał w sprawach: 
 
a) uchwała zmieniająca Uchwałę Budżetową na rok 2020, 

Wójt Gminy Błędów Mirosław Jakubczak: Zmiany w Statucie, powinny być 
przedyskutowane na Komisji Statutowej, zatwierdzone i przegłosowane,                      
a nie przygotowane przez Pana i przyjęte.  

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Jakubczyk: To jest wniosek. 

Wójt Gminy Błędów Mirosław Jakubczak: Statut dotyczy całej gminy, w związku         
z czym powinien się Pan sugerować dobrem całego społeczeństwa a nie swoją 
wygodą. Statut powinien być przedyskutowany pod kątem prawnym, 
przeanalizowany i dopiero wtedy powinny być wprowadzone zmiany do statutu. 



Przewodniczący Rady Gminy Piotr Jakubczyk: Dziękuję Panie Wójcie. Kieruję się 
dobrem mieszkańców. Przechodzimy do dalszego porządku obrad.                    
Proszę Panią Skarbnik o przeczytanie Uchwały Budżetowej na rok 2020 w wersji      
z Komisji Finansowej z dnia 28 września 2020 roku, ze względu na potrzebę 
przegłosowania wniosków. 

Pani Skarbnik Barbara Bińkiewicz: Odczytuje uchwałę Rady Gminy Błędów               
z dnia 30 września 2020 roku zmieniająca Uchwałę Budżetową na rok 2020. 
(Załącznik nr 1-8). Wprowadzono następujące zmiany: 

 Zwiększa się dochody budżetu o kwotę 205 211,07 zł (Plan dochodów           
po zmianach - 36 238 706,44zł) 

 Zwiększa się wydatki budżetu o kwotę 323 428,24 zł i zmniejsza się o kwotę 
118 217,17 zł (plan wydatków po zmianach – 36 405 023,70zł) 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Jakubczyk: W dniu 28 września na Komisji 
Finansowej powyższa uchwała została omówiona i wpłynęły 3 wnioski. Pytanie        
czy ktoś ma uwagi do tej uchwały. 

Wójt Gminy Błędów Mirosław Jakubczak: Wniosek o zmianę w uchwale, ze względu 
na wyłączenie kwestii inwestycyjnych: 

 Płyta betonowa we wsi Dańków 

 Opłata za projekt oświetlenia we wsi Dąbrówka Nowa 

 Zatoka/przystanek we wsi Wilków, która to inwestycja jest konieczna              
do zrealizowania a wystarczy dołożyć 5 000 – 7 000 zł i wykazać się dobrą 
wolą. 

Wnioskuję by powyższe inwestycje zostały przywrócone do tego projektu uchwały. 

Radny Piotr Piekarski: Zgadza się z Panem Wójtem, że przystanek jest potrzebny, 
jednak ma to być zrobione funkcjonalnie i praktycznie. Projekt należy poprawić. 

Wójt Gminy Błędów Mirosław Jakubczak: Tłumaczy, że istnieje możliwość wjazdu         
na pozostały teren działki i sugeruje Panu Radnemu Piekarskiemu ponowne 
zapoznanie się z projektem. 

Radny Piotr Piekarski: Być może ma Pan i rację, jednak należało zapytać 
mieszkańców jak to powinno wyglądać a nie jednoosobowo podejmować decyzję. 

Wójt Gminy Błędów Mirosław Jakubczak: Projekt był przedyskutowany z wieloma 
osobami i w przypadku miejscowości Wilków jest to najsłuszniejsza                          
oraz najbezpieczniejsza lokalizacja dla zatoki autobusowej. Proszę o przedstawienie 
innej propozycji, jeśli ta wg Pana jest niezasadna. 

Radny Piotr Piekarski: Ta lokalizacja jest jedyna i ostateczna, chodzi nie o lokalizację 
a o wykonanie zatoki autobusowej. 



Radny Dominik Górecki: Apeluje o pozostawienie ww. wydatki inwestycyjne        
(Płyta betonowa we wsi Dańków, opłata za projekt oświetlenia we wsi Dąbrówka 
Nowa, zatoka/przystanek we wsi Wilków), na poprzednich sesjach kilkukrotnie były 
dokładane pieniądze spoza funduszu sołeckiego różnym miejscowościom na różne 
inwestycje i w tym przypadku nie powinno być inaczej. Należy poprawiać 
infrastrukturę wiejską a nie tworzyć podwójne standardy w przypadku gdy pomagamy 
wsiom wybiórczo. 

Radny Zbigniew Koziński: Panie Piotrze czy z góry Pan zakłada, że inwestycja 
przystanku we wsi Wilków jest zła? Czy uważa Pan, ze mieszkańcy Wilkowa nie 
chcą tego przystanku i parkingu? Dlaczego Pan zakłada, że będzie zła realizacja? 

Radny Piotr Piekarski: Jeszcze raz powtarzam, że jestem za tym żeby ten przystanek 
był i żeby był w miejscu, w którym jest zaprojektowany. Nie zgadzam się jednak         
z projektem. Powinna być wiata oraz swobodny dostęp do parkingu dla parafian, 
żeby swobodnie można było wjeżdżać i  wyjeżdżać. Na ten moment projekt jest źle 
zrobiony i się z nim nie zgadzam. 

Radny Zbigniew Koziński: cofając tę inwestycję nic nie zmienimy, a realizując zawsze 
można nanieść zmiany. 

Wójt Gminy Błędów Mirosław Jakubczak: Przedstawiony Państwu projekt zajezdni 
autobusowej nie zawierał wiaty, w związku z czym poprosiłem żebyście Państwo 
dołożyli 5 000 – 6 000 zł na koszt wiaty i w takiej wersji zrealizujmy projekt. Ponadto 
zjazd na pozostałą część działki jest zaplanowany. Jeżeli aktualny projekt nie spełnia 
Pańskich oczekiwań to poproszę o dostarczenie takiego, który by spełniał 
oczekiwania Pana jak i społeczeństwa. Proszę o przedstawienie oczekiwań/ 
projektów zgodnych z zasadami projektowymi, ponieważ musimy działać w zgodzie   
z przepisami powszechnie obowiązującego prawa. 

Ponadto Pan Wójt prosi o dopisanie jeszcze jednego punku do swojego wniosku 

 4 500 zł na zakup lamp do wymiany w ciągach oświetleniowych,                         
w którejkolwiek miejscowości, w przypadku awarii ( wg sugestii firmy ELBO      
5 lamp jako rezerwa gminna). 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Jakubczyk: Firma ELBO, powinna najpierw 
unormować czas włączania i wyłączania oświetlenia ulicznego, ponieważ to na ten 
moment jest problemem. 

Wójt Gminy Błędów Mirosław Jakubczak: Również zauważyłem te problemy                   
i po interwencjach moich i Pana Zduńczyka zauważam poprawę. 

Radny Robert Borkowski: Na Komisji Finansowej nie otrzymaliśmy uzasadnienia       
w jakim celu miałby zostać zrealizowany zakup lamp. W kwestii zajezdni w Wilkowie 
nie chcemy tego blokować tego przedsięwzięcia, można ogłosić przetarg, tak żeby 
była wiata przystankowa i zabezpieczamy środki. 



Wójt Gminy Błędów Mirosław Jakubczak: Na Komisji Finansowej prosiłem                 
o zabezpieczenie środków na wykonanie tego zadania ale stwierdziliście Państwo, 
że nie ma pełnej dokumentacji. 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Jakubczyk: Mowa o takim zamówieniu 
publicznym, które pozwala na zebranie ofert przed wykonaniem usługi i wyłonić       
na tej podstawie wykonawcę.  

Radny Dominik Górecki: Pytanie dotyczy zabezpieczenia kwoty 210 000 zł                 
z przeznaczeniem zadania przebudowa drogi gminnej przez wieś Bolesławiec Leśny. 
Nie widzę tu zabezpieczonych pieniędzy na prace projektowe czy prace 
kosztorysowe, bez czego tej drogi nie będzie można zrobić. 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Jakubczyk: Bolesławiec Leśny ma zawieszony 
fundusz sołecki, co można będzie wykorzystać właśnie na prace projektowe                
i kosztorys. 

Wójt Gminy Błędów Mirosław Jakubczak: Projekt na zajezdnię autobusową                 
w Wilkowie jest zrobiony i sytuacja jest klarowna to dlaczego tu nie można 
przeznaczyć środków? Droga we wsi Bolesławiec Leśny powinna być zrealizowana, 
jednak na ten moment droga ta nie spełnia warunków w świetle aktualnych 
przepisów, by uzyskać pozwolenie na budowę, ze względu na szerokość.                 
W pierwszej kolejności mieszkańcy musieliby wyrazić wolę przekazania gruntów        
do poszerzenia tej drogi. W związku z czym jest to tylko blokowanie środków, które 
można by było zagospodarować w tym momencie z korzyścią dla społeczeństwa,      
a nie na rzecz inwestycji która będzie trwała latami. 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Jakubczyk: Rozpoczynamy głosowanie wniosków 
z Komisji Finansowej z dnia 28 września 2020 roku. 

Wójt Gminy Błędów Mirosław Jakubczak: Złożyłem wniosek formalny, który powinien 
zostać przegłosowany. 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Jakubczyk: Pierwsze do przegłosowania poddane 
są wnioski z Komisji Finansowej. 

 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
wniosek z Komisji Finansowej o przesunięcie środków finansowych zabezpieczonych 
z ul. Dolnej w kwocie 117 906,50 zł i zwrotu z funduszu sołeckiego przeznaczonego 
wcześniej na zakup lamp oświetlenia ulicznego w kwocie 4500 zł na inwestycję 
budowy drogi Bolesławiec Leśny,.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Robert Borkowski, Piotr Jakubczyk, Andrzej Kępka, Krzysztof Kołacz, Sebastian 



Oziemski, Piotr Piekarski, Aneta Wróblewska, Zenon Żebrowski 
PRZECIW (4) 
Dominik Górecki, Zbigniew Koziński, Dariusz Rybak, Leszek Słowiński 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Leszek Bobrowski, Marek Rybicki 
NIEOBECNI (1) 
Wojciech Nowocień 
 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
wniosek z Komisji Finansowej o przesunięcie środków finansowych z wolnych 
środków w kwocie 87 593,50 zł na inwestycję budowy drogi Bolesławiec Leśny. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Robert Borkowski, Piotr Jakubczyk, Andrzej Kępka, Krzysztof Kołacz, Sebastian 
Oziemski, Piotr Piekarski, Aneta Wróblewska, Zenon Żebrowski 
PRZECIW (3) 
Dominik Górecki, Zbigniew Koziński, Dariusz Rybak 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Leszek Bobrowski, Marek Rybicki, Leszek Słowiński 
NIEOBECNI (1) 
Wojciech Nowocień 
 
 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
wniosek z Komisji Finansowej o przesunięcie środków finansowych z Wolnych 
Środków w kwocie 6 400 zł na udzielenie pomocy finansowej Powiatowi Grójeckiemu 
na zakup specjalistycznego sprzętu medycznego dla Samodzielnego Publicznego 
Zakładu Opieki Zdrowotnej w Nowym Mieście nad Pilicą..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Leszek Bobrowski, Robert Borkowski, Dominik Górecki, Piotr Jakubczyk, Andrzej 
Kępka, Krzysztof Kołacz, Zbigniew Koziński, Sebastian Oziemski, Piotr Piekarski, 
Dariusz Rybak, Marek Rybicki, Leszek Słowiński, Aneta Wróblewska, Zenon 
Żebrowski 
NIEOBECNI (1) 
Wojciech Nowocień 
 
 



Przewodniczący Rady Gminy Piotr Jakubczyk: W takiej sytuacji wszystkie inne 
wnioski nie będą poddawane pod głosowanie, z powodu przegłosowania wniosków    
z Komisji Finansowej. 

Przechodzimy do kolejnego głosowania w sprawie uchwały zmieniającej Uchwałę 
Budżetową na rok 2020 po zmianach. 

Pani Skarbnik Barbara Bińkiewicz: odczytuje uchwałę zmieniająca Uchwałę 
Budżetową na rok 2020 po zmianach wynikłych na skutek powyższego głosowania. 
(Załącznik nr 1-8) 
 
 

 

Głosowano w sprawie: 
uchwała zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2020,.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Robert Borkowski, Piotr Jakubczyk, Andrzej Kępka, Krzysztof Kołacz, Sebastian 
Oziemski, Piotr Piekarski, Leszek Słowiński, Aneta Wróblewska, Zenon Żebrowski 
PRZECIW (5) 
Leszek Bobrowski, Dominik Górecki, Zbigniew Koziński, Dariusz Rybak, Marek 
Rybicki 
NIEOBECNI (1) 
Wojciech Nowocień 
 

 
Pani Skarbnik Barbara Bińkiewicz: odczytuje uchwałę zmieniająca Wieloletnią 
Prognozę Finansową Gminy Błędów na lata 2020-2033, 
 

 
b) uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Błędów na 
lata 2020-2033, 
 
 
 
Głosowano w sprawie: 
uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Błędów na lata 
2020-2033,.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 



Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Robert Borkowski, Piotr Jakubczyk, Andrzej Kępka, Krzysztof Kołacz, Sebastian 
Oziemski, Piotr Piekarski, Aneta Wróblewska, Zenon Żebrowski 
PRZECIW (3) 
Leszek Bobrowski, Dominik Górecki, Marek Rybicki 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Zbigniew Koziński, Dariusz Rybak, Leszek Słowiński 
NIEOBECNI (1) 
Wojciech Nowocień 
 
 
 

 
c) uchwała w sprawie udzielenie pomocy finansowej Powiatowi Grójeckiemu            
na organizację Dożynek Powiatowych, 
 
Pani Skarbnik Barbara Bińkiewicz: odczytuje uchwałę w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Powiatowi Grójeckiemu na organizację Dożynek Powiatowych 

 
 
 
Głosowano w sprawie: 
uchwała w sprawie udzielenie pomocy finansowej Powiatowi Grójeckiemu                
na organizację Dożynek Powiatowych,.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Leszek Bobrowski, Robert Borkowski, Dominik Górecki, Piotr Jakubczyk, Andrzej 
Kępka, Krzysztof Kołacz, Zbigniew Koziński, Sebastian Oziemski, Piotr Piekarski, 
Dariusz Rybak, Marek Rybicki, Leszek Słowiński, Aneta Wróblewska, Zenon 
Żebrowski 
NIEOBECNI (1) 
Wojciech Nowocień 
 
 

 
 
d) uchwała w sprawie zmiany Uchwały XXIX.186.2020 Rady Gminy Błędów                
z dnia 30 lipca 2020 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Grójeckiemu na przebudowę dróg powiatowych. 
 
Pani Skarbnik Barbara Bińkiewicz: odczytuje uchwałę w sprawie zmiany Uchwały 
XXIX.186.2020 Rady Gminy Błędów z dnia 30 lipca 2020 roku w sprawie udzielenia 



pomocy finansowej Powiatowi Grójeckiemu na przebudowę dróg powiatowych. 
 

Radny Robert Borkowski: Zmiana wynika z nazewnictwa i długości metrów bieżących 
oraz kwoty uzyskanej po przetargu, przypadająca na Gminę Błędów to  68 767 zł. 

 
 
Głosowano w sprawie: 
uchwała w sprawie zmiany Uchwały XXIX.186.2020 Rady Gminy Błędów                   
z dnia 30 lipca 2020 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Grójeckiemu na przebudowę dróg powiatowych. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Leszek Bobrowski, Robert Borkowski, Dominik Górecki, Piotr Jakubczyk, Andrzej 
Kępka, Krzysztof Kołacz, Zbigniew Koziński, Sebastian Oziemski, Piotr Piekarski, 
Dariusz Rybak, Marek Rybicki, Leszek Słowiński, Aneta Wróblewska, Zenon 
Żebrowski 
NIEOBECNI (1) 
Wojciech Nowocień 

 
 
 
 
e) uchwała w sprawie zmiany Uchwały Nr XXX.191.2020 Rady Gminy Błędów              
z dnia 17 sierpnia 2020 roku w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIX.187.2020 Rady 
Gminy Błędów z dnia 30 lipca 2020 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
Powiatowi Grójeckiemu na zakup specjalistycznego sprzętu medycznego                 
dla Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Nowym Mieście nad 
Pilicą 
 
Pani Skarbnik Barbara Bińkiewicz: odczytuje uchwałę w sprawie zmiany Uchwały      
Nr XXX.191.2020 Rady Gminy Błędów z dnia 17 sierpnia 2020 roku w sprawie 
zmiany Uchwały Nr XXIX.187.2020 Rady Gminy Błędów z dnia 30 lipca 2020 roku    
w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Grójeckiemu na zakup 
specjalistycznego sprzętu medycznego dla Samodzielnego Publicznego Zakładu 
Opieki Zdrowotnej w Nowym Mieście nad Pilicą 

 
 
Głosowano w sprawie: 
uchwała w sprawie zmiany Uchwały Nr XXX.191.2020 Rady Gminy Błędów                
z dnia 17 sierpnia 2020 roku w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIX.187.2020 Rady 
Gminy Błędów z dnia 30 lipca 2020 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
Powiatowi Grójeckiemu na zakup specjalistycznego sprzętu medycznego                 



dla Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Nowym Mieście              
nad Pilicą.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Leszek Bobrowski, Robert Borkowski, Dominik Górecki, Piotr Jakubczyk, Andrzej 
Kępka, Krzysztof Kołacz, Zbigniew Koziński, Sebastian Oziemski, Piotr Piekarski, 
Dariusz Rybak, Marek Rybicki, Leszek Słowiński, Aneta Wróblewska, Zenon 
Żebrowski 
NIEOBECNI (1) 
Wojciech Nowocień 
 
 

 
 
 
f) uchwała w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Rewizyjnej 
 
Przewodniczący Rady Gminy Piotr Jakubczyk: Składam wniosek o utworzenie składu 
osobowego Komisji Rewizyjnej w postaci: Krzysztof Kołacz, Zenon Żebrowski             
i Sebastian Oziemski. Czy Pan Kołacz wyraża zgodę na pracę w tej Komisji? 

Radny Krzysztof Kołacz: tak. 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Jakubczyk: Czy Pan Żebrowski wyraża zgodę     
na pracę w tej Komisji? 

 
Radny Zenon Żebrowski: tak. 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Jakubczyk: Czy Pan Oziemski wyraża zgodę       
na pracę w tej Komisji? 

Radny Sebastian Oziemski: tak. 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Jakubczyk: Czy jest drugi wniosek? 

Radny Dominik Górecki: Czy ta Komisja ma być 3-osobowa?  

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Jakubczyk: Ja wniosek złożyłem na 3 osoby, 
Państwo możecie złożyć jaki chcecie, jeżeli chcecie taki wniosek złożyć. 

Radny Dominik Górecki: Składam wniosek żeby Komisja Rewizyjna była 
przynajmniej 5-osobowa lub nawet 7-osobowa 



Przewodniczący Rady Gminy Piotr Jakubczyk: Ten wniosek jest na 3 osoby.             
W naszym regulaminie nie ma napisane ile ma pracować osób w Komisji Rewizyjnej. 

Radny Dominik Górecki: Prosi o 5 minut przerwy. 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Jakubczyk: zdecydowanie odmawia. 

Radny Dariusz Rybak: Na czyj wniosek została przedstawiona powyższa uchwała? 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Jakubczyk: nie wchodzi w polemikę i pyta czy jest 
drugi wniosek. 

Radny Dariusz Rybak: Czy ta uchwała jest zredagowana wyłącznie                         
przez Pana Przewodniczącego czy przez Pana Klub Radnych? 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Jakubczyk: Niech będzie, że przez nasz Klub. 

Radny Dariusz Rybak: Czy są do tego na ten moment wniosek i podpisy członków 
Klubu, w załączniku do tej uchwały? 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Jakubczyk: Nie ma, to po prostu do mnie 
wpłynęło. 

Radny Dariusz Rybak: Jeżeli nie ma wniosku Rady Klubu i podpisów członków 
Klubu, to Pan jako jedna osoba nie może przekazać nam pod głosowanie uchwały. 
Uchwałę może sporządzić Wójt ewentualnie Klub lub 4 radnych. Inaczej to obłuda. 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Jakubczyk: Każdy z radnych może przedłożyć     
do mnie uchwałę. Czy jest drugi wniosek? 

Radny Dariusz Rybak: W statucie wprowadzacie: Komisja Rewizyjna składa się        
od 3 do 5 osób nie mniej niż liczba klubów. Chcecie Państwo zawładnąć 
zarządzaniem Gminy, marginalizując resztę Rady. To jest precedens w skali naszego 
powiatu, nie wiem czy nie kraju. 

Radny Zbigniew Koziński: składam wniosek o zgłoszenie do Komisji Rewizyjnej Pana 
Dominika Góreckiego, Pana Marka Rybickiego, Pana Leszka Bobrowskiego,         
Pana Leszka Słowińskiego, Pana Dariusza Rybaka i Pana Zbigniewa Kozińskiego. 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Jakubczyk: Czy Panowie wyrażają zgodę            
na pracę w tej Komisji? 

Każdy z ww. Radnych wyraził zgodę. 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Jakubczyk: Pierwszy wniosek poddajemy          
pod głosowanie. 

Radny Zbigniew Koziński: Uważa, że jest to niezgodne z obowiązującym Statutem, 
każdy ma prawo zgłosić się do Komisji, do której chce. 



Przewodniczący Rady Gminy Piotr Jakubczyk: Jeżeli to się Panu nie podoba to może 
Pan zaskarżyć uchwałę 

Wójt Gminy Błędów Mirosław Jakubczak: Panie Przewodniczący, proszę niech Pan 
skończy te manipulacje. Zgłosił Pan pierwszy wniosek nie pozwalając uzupełnić go     
o inne osoby, tylko uwzględnił jako drugi wniosek. To że jest Pan Przewodniczącym 
to nie uprawnia Pana do dyskryminacji Radnych a o tym możemy tu mówić. 
Dlaczego nie informował Pan wcześnie o zamiarach zamiany składu Komisji 
Rewizyjnej. Między innymi po to jest przed sesją Komisja żeby wszelakie zmiany 
omówić.  

 

 
Głosowano wniosek w sprawie: 
wniosek w sprawie nowego składu osobowego Komisji Rewizyjnej p. Krzysztof 
Kołacz p. Zenon Żebrowski p. Sebastian Oziemski.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Robert Borkowski, Piotr Jakubczyk, Andrzej Kępka, Krzysztof Kołacz, Sebastian 
Oziemski, Piotr Piekarski, Aneta Wróblewska, Zenon Żebrowski 
PRZECIW (6) 
Leszek Bobrowski, Dominik Górecki, Zbigniew Koziński, Dariusz Rybak, Marek 
Rybicki, Leszek Słowiński 
NIEOBECNI (1) 
Wojciech Nowocień 

 
 
Przewodniczący Rady Gminy Piotr Jakubczyk: Pierwszy wniosek został 
przegłosowany więc drugiego już nie głosujemy ze względu na brak większości. 

Radny Dariusz Rybak: Obecny Statut nie ogranicza liczby Radnych w żadnej komisji. 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Jakubczyk: Dobrze, jeżeli ta uchwała                 
jest niezgodna z przepisami, to proszę ją zaskarżyć. 

Radny Dariusz Rybak: Tak zrobimy. 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Jakubczyk: Odczytuje treść uchwały w sprawie 
zmiany składu osobowego Komisji Rewizyjnej. 

 
 
Głosowano w sprawie: 
uchwała w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Rewizyjnej.  



 
Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Robert Borkowski, Piotr Jakubczyk, Andrzej Kępka, Krzysztof Kołacz, Sebastian 
Oziemski, Piotr Piekarski, Aneta Wróblewska, Zenon Żebrowski 
PRZECIW (1) 
Dominik Górecki 
BRAK GŁOSU (5) 
Leszek Bobrowski, Zbigniew Koziński, Dariusz Rybak, Marek Rybicki, Leszek 
Słowiński 
NIEOBECNI (1) 
Wojciech Nowocień 
 
Przewodniczący Rady Gminy Piotr Jakubczyk stwierdza, że uchwała została 
przyjęta. 
 

 
Panowie: Leszek Bobrowski, Zbigniew Koziński, Dariusz Rybak, Marek Rybicki, 
Leszek Słowiński nie oddali głosu podczas głosowania i postanowili nie opuszczać 
posiedzenia Rady Gminy. 
 
 
g) uchwała w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 
 
Przewodniczący Rady Gminy Piotr Jakubczyk: Składa wniosek o to                            
by Przewodniczącym Komisji Rewizyjnej był Pan Krzysztof Kołacz. Czy Pan Kołacz 
wyraża zgodę? 

Radny Krzysztof Kołacz: Tak. 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Jakubczyk: Czy są inne propozycje                       
na Przewodniczącego? Brak innych propozycji. 

 

 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
wniosek w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej p. Krzysztof 
Kołacz.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 6, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (8) 



Robert Borkowski, Piotr Jakubczyk, Andrzej Kępka, Krzysztof Kołacz, Sebastian 
Oziemski, Piotr Piekarski, Aneta Wróblewska, Zenon Żebrowski 
BRAK GŁOSU (6) 
Leszek Bobrowski, Dominik Górecki, Zbigniew Koziński, Dariusz Rybak, Marek 
Rybicki, Leszek Słowiński 
NIEOBECNI (1) 
Wojciech Nowocień 
 
 
 
Głosowano w sprawie: 
uchwała w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 6, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Robert Borkowski, Piotr Jakubczyk, Andrzej Kępka, Krzysztof Kołacz, Sebastian 
Oziemski, Piotr Piekarski, Aneta Wróblewska, Zenon Żebrowski 
BRAK GŁOSU (6) 
Leszek Bobrowski, Dominik Górecki, Zbigniew Koziński, Dariusz Rybak, Marek 
Rybicki, Leszek Słowiński 
NIEOBECNI (1) 
Wojciech Nowocień 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy Piotr Jakubczyk stwierdza, że uchwała została 
przyjęta. 
 

 
 
h) uchwała w sprawie zmiany Statutu Gminy Błędów 
 
Przewodniczący Rady Gminy Piotr Jakubczyk: Odczytuje treść uchwały w sprawie 
zmiany Statutu Gminy Błędów. 

Wójt Gminy Błędów Mirosław Jakubczak: Uważam, że to jest bezprawne. Ponadto 
Panie Przewodniczący, proszę się na tych projektach podpisać. 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Jakubczyk: Bardzo chętnie to zrobię. 

 

 
Głosowano w sprawie: 
uchwała w sprawie zmiany Statutu Gminy Błędów.  
 
Wyniki głosowania 



ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 6, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Robert Borkowski, Piotr Jakubczyk, Andrzej Kępka, Krzysztof Kołacz, Sebastian 
Oziemski, Piotr Piekarski, Aneta Wróblewska, Zenon Żebrowski 
BRAK GŁOSU (6) 
Leszek Bobrowski, Dominik Górecki, Zbigniew Koziński, Dariusz Rybak, Marek 
Rybicki, Leszek Słowiński 
NIEOBECNI (1) 
Wojciech Nowocień 
 
Przewodniczący Rady Gminy Piotr Jakubczyk stwierdza, że uchwała została 
przyjęta. 
 
3. Sprawy różne. 
 

 
Radna Aneta Wróblewska: podanie od mieszkańców wsi Oleśnik o uwzględnienie       
w budżecie gminy na rok 2021 asfaltowania drogi położonej we wsi Oleśnik, od drogi 
powiatowej Błędów-Dańków do Pani Bielawskiej. Posiadamy środki z funduszu 
sołeckiego w kwocie ok. 26 000 zł i zamierzamy przeznaczyć na ten cel fundusz 
sołecki z 2021 roku. 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Jakubczyk: W wyniku wyczerpania tematu, 
zamykam sesje Rady Gminy Błędów. 

  

 

Przewodniczący 
Rada Gminy Błędów 

Piotr Jakubczyk 

  

 
Przygotował(a): Agnieszka Radecka 

Pełny zapis przebiegu Sesji dostępny na stronie Biuletynu Informacji Publicznej 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


